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Rada Miejska w Jasieniu 
Radni - Sesja 

Protokół nr XLV/2022 

 

Obrady rozpoczęto 24 listopada 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:52 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Waldemar Bednarski 
2. Anna Dzienisz 
3. Tadeusz Hoda 
4. Piotr Karalus 
5. Zbigniew Kruszyński 
6. Elżbieta Maćko 
7. Michał Rewaj 
8. Danuta Rudnikowicz 
9. Marcelina Słomkowska 
10. Danuta Stackiewicz 
11. Krzysztof Stefański 
12. Zbigniew Walczak 
13. Zbigniew Witkowski 
14. Karolina Wujda 
15. Sebastian Zysk 

1. Otwarcie XLV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

Obrady XLV sesji RM o godzinie 10.00 otworzył Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Jasieniu Z. Walczak. Po otwarciu przywitał wszystkich obecnych na 
sesji. 
 
2. Sprawdzenie obecności. 

Radni obecni na XLV sesji RM zaznaczyli swoją obecność w tabletach oraz 
złożyli podpisy na liście obecności. 
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3. Przedstawienie porządku obrad. 

Skarbnik Gminy A. Woźniak zaproponowała wprowadzenie do porządku obrad 
pkt. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2022- 2035 podyktowane jest tym, że jeszcze w tym roku będzie podpisana 
umowa na wykonanie zadania „Zagospodarowanie Górki Flotera” ponieważ 
otrzymaliśmy dofinansowanie. W tym roku w budżecie nic się nie zmieni. 
Wydatki będą w roku przyszłym ale w WPF musi być wpisane. Za 
wprowadzeniem punkt do porządku obrad sesji głosowało 13 radnych 
(jednogłośnie). Natomiast Kierownik MGOPS A. Tamulewicz- Garstka zgłosiła 
wycofanie z porządku obrad pkt. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały NR XIV/63/2015 Rady Miejskiej w Jasieniu z dnia 24 września 2015r. 
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania. Powodem wycofania jest to, że na przetarg zgłosiło się 5 firm jest 
wiele spraw do wyjaśnienia i przetarg nie został rozstrzygnięty. Nie ustalono 
kwoty. W głosowaniu radni 13 głosami za opowiedzieli się za zdjęciem tego 
tematu z porządku obrad. Po zmianach i przegłosowaniu porządek obrad 
przedstawia się jak niżej 

1. Otwarcie XLV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 
5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

w Gminie Jasień. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Jasień z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2023. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały NR XIV/63/2015 Rady 
Miejskiej w Jasieniu z dnia 24 września 2015r. w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
pobierania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/61/2015 Rady 

Miejskiej w Jasieniu z dnia 24 września 2015r.  w sprawie 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach i 
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przedszkolach, dla których Gmina Jasień jest organem 
prowadzącym. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Jasień (Lisia Góra). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Jasień (Zabłocie). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Jasień na 2022 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022- 2035. 

13. Wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

 
 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym. 

 3.11.2022 r. – konkurs piosenki patriotycznej w Lubsku, 
4.11.2022 r. – podpisywanie umów u Notariusza w Żarach, 
5.11.2022 r. – spotkanie z Bp. Ordynariuszem w ramach wizytacji w Parafii 
Jasień, 
8.11.2022 r. – krótki jednodniowy urlop, 
9.11.2022 r. – rada budowy w Przedszkolu Samorządowym – są tam prowadzone 
jeszcze inne inwestycje oprócz termomodernizacji, 
10.11.2022 r. – uczestnictwo w Święcie Niepodległości, 
14.11.2022 r. – spotkanie z kierownikami referatów, gdzie omawiano sprawy 
bieżące, 
15.11.2022 r. – spotkanie z komendantami Policji z Żar i Lubska – są zmiany 
personalne 
16.11.2022 r. – podpisanie aktów notarialnych w Żarach, posiedzenie Rady 
Nadzorczej Z-d Komunalny w Jasieniu, 
17.11.2022 r. – udział w posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej, 
18,11,2022 r. – spotkanie z projektantem przebudowy ulicy Granicznej, 
21.11.2022 r. – spotkanie z Panią Marszałek Polak i Senatorem RP Robertem 
Dowhanem na zakończenie termomodernizacji Przedszkola Samorządowego, 
22.11.2022 r. – Zgromadzenie Wspólników ZZO Marszów, wideokonferencja z 
Burmistrzem Szpreetala w sprawie dalszej współpracy, 
23.11.2022 r. – spotkanie w Starostwie Powiatowym na temat dofinansowania 
kursów. Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak poprosił o rozwinięcie 
tematu spotkania w Marszowie. Burmistrz A. Kamyszek poinformował, że 
konieczne było podjęcie uchwał w sprawie zakupu nowych terenów dla ZZO 
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Marszów. Rozmawiano również o kosztach ponieważ Prezes spółki 
poinformował o wielkiej podwyżce za prąd. Rozmawiano również o zmianie 
nazwy Zakład Zagospodarowania Odpadów. Przewodniczący Rady zapytał o 
wcześniej planowaną spalarnię odpadów, czy temat już upadł. Burmistrz A. 
Kamyszek poinformował radnych, że wręcz odwrotnie. Prowadzone są rozmowy 
na temat termicznej utylizacji odpadów tym bardziej, że obecnie za utylizację tych 
odpadów płacone są bardzo wysokie rachunki. Burmistrz w tej sprawie również 
rozmawiał z Panią Marszałek Polak, która daje zielone światło dla takich działań 
jak budowa spalarni odpadów. Zarzuty mieszkańców, że będą spalane śmieci 
przywożone z Niemiec są bezzasadne ponieważ musiałaby powstać olbrzymia 
instalacja, a na taką nawet nie ma miejsca. Prezes ZZO złożył wniosek w Urzędzie 
w Żarach o wydanie decyzji środowiskowych. Po ich otrzymaniu będą 
prowadzone konsultacje społeczne. Do budowy jest jeszcze długa droga. 
Radna D. Rudnikowicz  - jakie wrażenia po wizycie Pani Marszałek Polak. 
Burmistrz A. Kamyszek poinformował, że wizyta była podzielona na części. W 
pierwszej części były rozmowy prowadzone w Urzędzie na temat współpracy z 
Urzędem Marszałkowskim. Pani Marszałek obiecała, że będzie bardziej 
przyglądała się złożonym projektom. Burmistrz przyznał, że nie wspominał o 
historii tj. zbiornika retencyjnego, który wcześniej był wyceniony koszt 7 mln. zł, 
a przez to , że to zadanie oddano do Wód Polskich przez co przesunął się termin 
realizacji (bardzo dużo papierologii) i mowa jest o koszcie 17 mln. zł. W  
Przedszkolu Samorządowym dzieci przedstawiły program artystyczny, który jak 
stwierdzono był na wysokim poziomie. Pani Marszałek Polak zwiedziła również 
przedszkole wewnątrz, rozmawiała z dziećmi. Następnie wszyscy udali się 
ponownie do Urzędu na poczęstunek.  

 
 
5. Przedłożenie pisemnych interpelacji i zapytań radnych. 

    Radni nie złożyli interpelacji i zapytań. 

 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w 
Gminie Jasień. 

Projekt uchwały omówiono na wspólnym posiedzeniu komisji. Po przedłożeniu 
projektu uchwały ustalono, że kwoty będą określone jak w ustawie tylko dwa 
miejsca po przecinku zaokrąglając je w górę. Radny Z. Witkowski zgłosił swoją 
wątpliwość z uwagi, że w projekcie uchwały nie ma wpisanych kwot. 
Przewodniczący Rady Miejskiej przyznał, że nie były wpisane, wobec tego 
ponownie odczytał projekt uchwały z proponowanymi stawkami – do 900 cm³ 
pojemności samochodu – 0,55 zł za kilometr i powyżej 900 cm³ - 0,85 zł za 
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kilometr. 
 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/291/2022 w sprawie stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu w Gminie Jasień.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy 
Gminy Jasień z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2023 

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak poinformował, że Program 
Współpracy Gminy Jasień z organizacjami pozarządowymi nie zmienia się 
oprócz kwoty, którą na 2023 r. wpisano 170.000 zł i jest ona wyższa od 
tegorocznej o 50.000 zł. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/292/2022 w sprawie przyjęcia Rocznego 
Programu Współpracy Gminy Jasień z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 
2023.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/61/2015 Rady 
Miejskiej w Jasieniu z dnia 24 września 2015r. w sprawie regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach, dla których Gmina 
Jasień jest organem prowadzącym 

Po przedstawieniu projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
radny P. Karalus zwrócił się do Burmistrza – czy można liczyć, że następna 
uchwała nie będzie zmieniającą uchwałę z 2015 r. tylko wszystkie dotychczasowe 
zmiany zostaną ujęte w jednej uchwale. Burmistrz A. Kamyszek powiedział, że 
taką obietnicę złożył na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/293/2022 w sprawie zmiany uchwały nr 
XIV/61/2015 Rady Miejskiej w Jasieniu z dnia 24 września 2015r. w sprawie 
regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania dodatków nauczycielom zatrudnionym w szkołach i 
przedszkolach, dla których Gmina Jasień jest organem prowadzącym. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Jasień (Lisia Góra). 

Projekt uchwały przedstawił insp. T. Sołtys. Mając na uwadze mieszkańców 
oglądających przebieg sesji Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak zwrócił 
się do insp. Sołtysa o szerszą informację. Wymienione działki w obrębie Lisia 
Góra dwie są aktywne gospodarczo, dwie rolne – chodzi o postawienie farmy 
fotowoltaicznej przy drodze wojewódzkiej. Działki 17/3 i 17/4 obręb Jasień, są to 
działki na których będą budowane bloki ale w dotychczasowym studium są ujęte 
za małe wysokości tych budynków aby mogły być cztery kondygnacje. Działka 
840 w Jasieniu jest to teren pomiędzy tunelami. Firma Felgenhauer planuje farmę 
fotowoltaiczną dla potrzeb własnych. W Zabłociu przy granicy z gruntami 
Tucholi Żarskiej pod fotowoltaikę. Od strony Tucholi również jest fotowoltaika, 
a są to grunty Gminy Lubsko. 

 
Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały Nr XLV/294/2022 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Jasień.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Jasień (Zabłocie) 

Insp. T. Sołtys poinformował, że sprawy podzielono na dwie uchwały ponieważ 
w przedłożonym projekcie działka znajduje się na terenie leśnym co wiąże się z 
dodatkowymi ustaleniami i uzgodnieniami i nie chciałby aby jedna sprawa 
blokowała inną. Przewodniczący wspomniał, o tym, że w sejmie mają zajmować 
się ustawą „wiatrakową” – czy nie będzie miało to wpływu na obecną sytuację. 
Inspektor T. Sołtys wyjaśnił, że podjęcie obecnej uchwały daje zielone światło 
dla firmy  i pozyskiwania dalszych uzgodnień. Jeżeli w Sejmie przejdzie nowa 
ustawa to będą mogli zagęścić  wiatraki. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/295/2022 w sprawie w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Jasień . 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Zbigniew Kruszyński, Elżbieta 
Maćko, Michał Rewaj, Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof 
Stefański, Zbigniew Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian 
Zysk 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Jasień 
na 2022 r. 

Projekt uchwały w całości przedstawiła Skarbnik Gminy A. Woźniak. Radni 
pytań nie mieli. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/296/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Jasień na 2022 r. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2022-2035. 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały Nr XLV/297/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022-2035.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 
2 

 
Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Dzienisz, Tadeusz Hoda, Piotr Karalus, Elżbieta Maćko, Michał Rewaj, 
Danuta Rudnikowicz, Danuta Stackiewicz, Krzysztof Stefański, Zbigniew 
Walczak, Zbigniew Witkowski, Karolina Wujda, Sebastian Zysk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kruszyński 

NIEOBECNI (2) 

Waldemar Bednarski, Marcelina Słomkowska 
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13. Wolne wnioski. 

Radny P. Karalus nawiązał do ładnie wyremontowanego Przedszkola 
Samorządowego, a świeci tylko jedna lampa, gdzie na sąsiednich ulicach, czy też 
w parku świeci wiele. Burmistrz poinformował, że już zlecono i  dodał 
żartobliwie, że inni wyłączają, a my dokładamy lampy. Radny poruszył jeszcze 
jeden problem na ul. Konopnickiej w godzinach rannych w chwili gdy rodzice 
przywożą swoje dzieci. Burmistrz A. Kamyszek poinformował radnych, że w 
przyszłym roku planuje przebudowę tego terenu wraz z budową parkingu na całej 
długości szkoły z doświetleniem. Radna D. Stackiewicz zwróciła się do 
Burmistrza czy planuje likwidację ukośnego przejścia przy Przedszkolu. 
Burmistrz poinformował, że nie ponieważ jest ono zgodne z przepisami. Radna 
również zainteresowała się czy w trakcie rozmów z firmą FENIKS była mowa o 
kursach autobusów w łykendy. Burmistrz A. Kamyszek potwierdził, chociaż 
stwierdził, że najbardziej interesuje go kurs Lubsko – Lubsko tj. Lubsko – Stara 
Woda – Tuchola – Zabłocie – Guzów – Wicina – Roztoki – Bieszków – Świbna 
– Jasień – Lubsko. Będą ustalane dopłaty dla poszczególnych gmin, a kursy 
nierentowne po miesiącu likwidowane. Radny Z. Kruszyński poruszył temat 
mostu w parku, który wygląda nieciekawie i powinien być rozebrany. Burmistrz 
potwierdził i będzie rozebrany ponieważ most ten nie posiada żadnych badań i 
został wybudowany w ramach ćwiczeń wojska polskiego. W przyszłym roku będą 
zamontowane na rzece dwie kładki. Jedna zostanie zamontowana w parku aby 
umożliwić skrócenie drogi do przedszkola, a most musi być rozebrany. 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej E. Maćko uważa, że nie należy porzucać 
myśli budowy mostu w parku. Być może pojawi się program dofinansowujący 
takie inwestycje, a to skróciłoby  drogę do Żar. Burmistrz wyraził swoją opinię, 
że nie widzi tego aby tranzyt do Żar przebiegał przy Przedszkolu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Z. Walczak poinformował radnych, że wpłynął 
wniosek do Urzędu w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 
Jasień dla Pana Jana Biliszczuka urodzonego w Bronicach. Wniosek zgłosił Pan 
Z. Kasprzak, a podpisało 77 osób z Gminy Jasień. Radni otrzymają dokładne 
dokumenty. Po zaopiniowaniu przez komisję, którą powoła Burmistrz Rada 
Miejska będzie podejmowała uchwałę. 

Burmistrz poinformował radnych, że została podpisana umowa na przebudowę 
drogi na ul. Okrzei. Radny Z. Kruszyński zainteresował się czy Gmina będzie 
dofinansowywać tę inwestycję. Burmistrz potwierdził, że 200 kilka tysięcy, a 
nawet będziemy część dofinansowania oddawać ponieważ założono koszty 4 mln. 
zł 900 tysięcy, a w wyniku przetargu wygrała firma, która zaproponowała 
4.880.000 zł. W ramach tych prac będzie wymieniona kanalizacja, oświetlenie 
uliczne, chodniki, część asfaltu, a bruk ma być szlifowany. Burmistrz A. 



12 
 

Kamyszek poinformował radnych, że przygotowani jesteśmy  do dalszych 
inwestycji ale chciałby rozpocząć od ul. Granicznej następnie ul. Żarska, 
Piaskowa, Sportowa. Po tym radny Z. Witkowski stwierdził, że na wsiach 
Burmistrz nie robi nic i chciałby aby na piśmie przedstawił co zostało zrobione 
od początku kadencji. Burmistrz zwrócił się do radnego aby na piśmie 
sprecyzował co ma Burmistrz przygotować. Dokumentacja na ulicę w 
Budziechowie jest na ukończeniu. Radny zarzucił Burmistrzowi, że dawno 
obiecał i nic się nie robi. Burmistrz nie zgodził się z taką opinią i dodał, że są 
priorytety i gdyby miała wybierać pomiędzy drogą w Roztokach, a drogą w 
Budziechowie to wybrałby tę w Roztokach i wniosek został złożony. Następną 
dokumentację , którą chciałby zrobić to na drogę w Mirkowicach. Burmistrz 
obiecał radnym, że na następne posiedzenie komisji zrobi wystawę z 
przygotowanych projektów aby być przygotowanym do złożenia wniosków.  

 
14. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Miejskiej w Jasieniu. 

       Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Z. 
Walczak o godzinie 11.52 zamknął obrady XLV sesji RM 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Jasieniu 

/-/ Zbigniew Walczak 

  

 
Przygotował(a): Małgorzata Dereń 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


